
 

 

 

COMISSIÓ: 2. COMUNICACIÓ I CIUTAT 

Descripció: 

Aprofundir sobre temes de ciutat que interessin (museu del tèxtil, 

projectes comunitaris, accions amb residències, etc.)  
 

Aprovar una nova campanya d'imatge i comunicació sobre les persones 

grans. 

 

 

SESSIÓ OCTUBRE 

DATA 09/11/2022 

HORA 10h 

LLOC Casal Pere Quart 

ASSITENTS 

Membres comissió: Enric C., Carme V..,  Toni L., Carme M., Elena C.    

  

S’excusen: -  

 

DINAMITZACIÓ 

Ajuntament:  

Sònia Tomàs (Portacabot) 

 

 

ORDRE DEL DIA / 

TEMES A 

TREBALLAR 

1. Benvinguda 

2. Resposta de l’Ajuntament a les propostes treballades fins ara 

3. Telegram 

4. Altres temes que es vulguin treballar 

5. Properes trobades: 

 14 de desembre: Comissió permanent 

 20 de desembre: sessió plenària del Consell 

6. Torn obert de paraules 



7. Comiat 

DESENVOLUPAMET 

DE LA SESSIÓ 

 

1. Benvinguda 

 

S’inicia la sessió amb el recordatori dels noms de les persones assistents 

i s’obre la sessió.  

 

2. Resposta de l’Ajuntament a les propostes treballades fins 

ara 

 

S’explica que l’Ajuntament donarà resposta al Plenari.  

 

1. Reducció de tarifes del transport públic, en funció de la renda de 

persones majors de 60 anys.  

2. Tarifació social de taxis a l’hospital.  

3. Bus a l’aeroport. 

4. Seguretat vial en termes de patinets elèctrics i bicicletes.  

 

3. Telegram 

 

Es remarca, tal com es va comentar a l’anterior sessió, que seria 

important que hi hagués una persona, ja fos de l’Ajuntament o 

contractada externa, destinada a la difusió i/o comunicació de les 

activitats enfocades a Gent Gran de tot Sabadell, tal com hi ha espais o 

centres cívics que tenen persones encarregades de la gestió de la difusió.  

Aquesta figura s’encarregaria de gestionar totes les activitats que es 

mobilitzin a Sabadell sobre gent gran, portant el grup de Telegram i, en 

paral·lel, promovent la difusió en paper i en format cartell, tal com es 

demanava a l’anterior sessió de la comissió.   

 

4. Altres propostes  

 

Busos 

Hi ha diverses mancances molt importants a nivell de la xarxa de busos.  

 



Es considera necessari que vingui una persona de l’Ajuntament amb 

autoritat i que tingui un pes específic dins la xarxa de bus, a escoltar 

les propostes i millores proposades per la comissió a la propera 

sessió. Es diu que ja va venir una persona i que no s’ha rebut cap tipus 

de resposta. Així que la comissió demana que vingui algú responsable de 

la comunicació amb la xarxa de busos i que doni alguna resposta clara.  

 

Es nota una manca de tenir en compte que més del 50% son passatgers 

de més de 50 anys, i sembla que no es tingui present:  

 

- Panels de busos segueixen funcionant malament, especialment 

algunes línies que caldria revisar els panels i les actualitzacions 

d’horaris (S’han detectat en moltes línies, com per exemple, la 

3,  la 10, o la 80) 

- A l’hora de baixar dels busos, cal tenir present que es pugui 

apropar a la vorera, i que els cotxes NO puguin aparcar als espais 

de busos. I que es posin rigorosos amb això. Que es respecti el 

lloc de la parada i que els conductors deixin els passatgers a 

l’espai que toca, al costat de la vorera 

- Es comenta que els conductors han de tenir l’obligació de parar 

a la parada, i que a vegades a finals de trajecte, els conductors no 

paren directament a la parada, dificultant així la baixada de les 

persones grans 

- Es comenta que, pensant en les persones grans, i en casos de no 

tenir efectiu o targeta, caldria instal·lar lectors de targeta 

- El sistema de conducció de busos hauria de revisar-se, ja que els 

membres de la comissió comenten que hi ha força conducció 

temerària. Per això es proposa d’oferir una formació de millor 

qualitat o posar-se més rigorosos 

 

Seguretat vial 

A nivell de patinets i bicicletes s’observa que NO HI HA UNA 

SEGURETAT PEATONAL garantida.  

Es demana que es faci un Reglament sobre la regulació d’accions i 

normes de trànsit de patinets elèctrics i bicicletes.  

 



Es diu que a Terrassa ja han legislat un reglament i veuen de VITAL 

IMPORTÀNCIA que s’estableixi un reglament per als següents punts:  

 

- Inscriure el patinet o bicicleta 

- Número de registre 

- Assegurança de Responsabilitat Civil 

- Normativa clara de circulació (Nombre de persones que poden 

anar-hi, espais per on es pot circular, etc.)  

- Establir normativa de multes si es vehicula per les voreres i no 

hi ha civisme 

 

Així doncs, la comissió es pregunta:  

Com és que s’estableixen pàrquings de patinets de lloguer si no hi ha una 

reglamentació que reguli el trànsit de patinets, bicicletes, etc.?  

 

La comissió comenta que el tema de la seguretat vial, cada dia que 

passa, preocupa més i no s’està oferint cap solució.  

 

Seguretat i policia 

Es comenta de tornar a posar la figura de la policia amb bicicleta, que 

anaven de dos en dos, per tal que estigui vigilant i fent respectar el 

civisme arreu de la ciutat de Sabadell.  

Es creu que era una figura important i de “a peu de carrer”, que anava 

pels carrers i regulava el civisme.  

 

La comissió entén que son temes que no es resolen fàcilment, però 

s’observa que es veu que no es fa cap pas, que va passant el temps i no 

hi ha cap tipus de resposta.  

 

5. Altres  

 

Trobada Comarcal 

Les persones representants volen saber i conèixer una mica més quin serà 

el seu paper i què es podrà fer com a Sabadell i com a representants.  

 

Seguiment de les propostes 



La comissió comenta que no tenen clar si s’està fent un seguiment o no 

de les propostes que han anat fent, i diuen que volen acabar i enllestir les 

propostes presentades per, després, obrir d’altres propostes noves.  

 

Difusió de festes o activitats 

Per exemple, de la Festa de la Gent Gran.  

 

Es comenta que les campanyes de difusió d’activitats o dinàmiques 

enfocades a la gent gran, cal que s’orienti a aquest col·lectiu.  

Això passa perquè la difusió es faci en paper, a les cases particulars, 

propaganda de cartells, etc.  

I es diu que aquest any a la Festa de Gent Gran no va arribar a moltes 

persones.  

 

També s’observa en el cas dels missatges i els fulletons dels viatges per 

a gent gran.  

 

També es troba a faltar espais de col·loqui o de compartició als casals, 

etc.  

 

6. Properes trobades 

- 13 de desembre: Comissió permanent 

- 20 de desembre: sessió plenària del Consell 

  

 


